
Зијад Јагодић 

1. Питања постављена Савјету министара БиХ:  

1. „С обзиром да је Канцеларија за ревизију институција БиХ својом ревизијом 

уочила да је више буџетских корисника током године ангажовало лица по 

уговору о дјелу, а за обављање послова који су предвиђени важећом 

систематизацијом, при чему су након одређеног периода та лица самовољно 

ангажовали за рад на неодређено вријеме, постављам питање - Да ли је и једна 

надлежна институција, односно инспекција, у складу са законом, било кога од 

наведених санкционисала за таква понашања? 

2. Када је могуће очекивати да Савјет министара размотри и донесе неопходне 

подзаконске акте у складу са Законом о платама и накнадама у институцијама 

БиХ, а посебно за оне категорије трошкова који се односе на коришћење возила, 

телефона, репрезентације, путних трошкова и слично, с обзиром да се код ових 

трошкова појављује низ неправилности на које упозоравају ревизори? 

3. Имајући у виду допис Канцеларије за ревизију од 06. 10. 2011. године који је 

упућен посланицима у Парламентарној скупштини БиХ а у којем се наводи да су 

уочени пропусти и недостаци који доводе у питање усклађеност статуса 

руководстава и чланова управних одбора са законским прописима, а што се 

односи на: 

 Комисију за концесије БиХ,  

 Управу за индиректно опорезивање, 

 Регулаторну агенцију за комуникације и њен савјет, 

 Институт за нестала лица БиХ, као и 

 Канцеларију за разматрање жалби БиХ, 

 

постављам питање - Ко је одговоран за неријешен статус наведених као и 

несагледиве штете које се оваквим пропустима стварају?“ 

2. Питање постављено Федералном министарству пољопривреде, водопривреде и 

шумарства, Министарству пољопривреде, шумарства и водопривреде Републике 

Српске и Одјељењу за пољопривреду, шумарство и водопривреду у Влади Брчко 

Дистрикта – „С обзиром на стање у којем се налазимо, као и повољне прилике за 

припрему и отпочињање неких пројеката, чиме би се значајније смањио 

спољнотрговински дефицит БиХ, тражим одговор од Федералног министарства 

пољопривреде, водопривреде и шумарства - које пројекте конкретно намјерава 

покренути у наредној години и то појединачно по кантонима и у којим износима? 

То исто упућујем и Министарству пољопривреде, водопривреде и шумарства РС-а, 

као и Брчко Дистрикту.“ 

 


